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Pamatujete, jak Šafrův plátek For rum 24 chrlil oslavné ódy na
ukrajinskou ofenzívu? Ukrajinci každý den prolomili poslední obrannou
linii. Po tři měsíce téměř den co den, Ukrajinci drtili Rusy na severu,
pak je drtili uprostřed, pak je drtili na jihu. Pořád je drtili. Skvělá
ofenzíva, už brzy Ukrajinci dosáhnou Azovského moře, rozštípnou
frontu vedví a za chvíli budou šturmovat na Sevastopol.

Jak to dopadlo? Útočí Rusové, ale podle Šafra mají alespoň obrovské
ztráty. Rusové teď obkličují Adějevku a já už jen čekám, kdy naši
intervjuci přijdou s tím, že je to město bez jakékoliv strategické hodnoty.
Jako tomu bylo u Bachmutu. Pro „strategicky naprosto bezvýznamné
město“ vykrvácely desetitisíce ukrajinských vojáků.

A pak se v západních médiích nějak namnožili proruští kolaboranti.
Začaly se objevovat články, že Ukrajinci nemohou vyhrát, že ta
neomezená západní podpora není zase tak neomezená, že Evropa
Ukrajině slíbila milion dělostřeleckých granátů, ale dodat jich dokáže
asi tak třetinu, že Rusové vyrábějí víc munice než Evropa i USA
dohromady… Proruští kolaborantští novináři v těch nejprestižnějších
západních plátcích začali psát o tom, že Rusko si zajistilo podporu
zemí globálního jihu, podporu z Číny i KLDR.
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Kdy skončily články o tom, jak Rusům dochází munice? Kdy skončily
články o tom, že Putin je mezinárodně izolovaný?

Naopak se stále častěji mluví o tom, že Rusko ustálo sankce, svojí
ropu prodává nad úrovní cenového stropu, nastartovalo ekonomický
růst, má spoustu peněz na válečný rozpočet, bylo schopné
přesměrovat svůj zahraniční obchod, Putinova podpora nijak výrazně
neklesá, obyvatelstvo válku na Ukrajině víceméně bez problémů snáší
a nebo přímo podporuje, počty mrtvých sice nikdo nezná, ale zřejmě
jsou únosné, protože lidi se nijak výrazně nebouří, ba ani ti ropní a
plynoví multimiliardáři s jachtami se od Kremlu neodvrátili. Naopak,
chybná politika Západu vůči různým Abramovičům vehnala
kosmopolitní Rusy Putinovi do náruče.

Tohle už neříkají dezoláti. Tohle říká západní majnstrým. Rusko má na
bojišti převahu. A já se ptám: byla během války chvíle, kdy převahu
nemělo? Byla během války situace, kdy měla Ukrajina alespoň
teoretickou šanci na vítězství?

Rusko na Ukrajině dělá, co dělat chce. To byl můj názor po prvních pár
týdnech konfliktu a nic se na tom nezměnilo. První fáze – vpadnout na
ukrajinské území a zažehnout válečný požár mimo své vlastní hranice.
Druhá fáze – zkonsolidovat bojiště a logistické trasy a vytvořit
podmínky pro udržování válečného ohně. Třetí fáze – nechat ve
válečném ohni shořet všechno (a všechny) co Ukrajina dopraví na
bojiště. Se ztrátami se počítá a je třeba pomocí válečné mlhy
uchlácholit Západ, aby nepřešel na válečnou výrobu.

Institut pro studium války na to přišel o rok později než alternativní
média. Vojenští analytici typu Visingr nebo Petrla na to ještě nepřišli a
pořád věří v zázračný obrat, ačkoliv nevidí žádnou kvalitativní ani
kvantitativní změnu ani na bojišti ani v zázemí, která by dávala důvod k
optimismu. Nábojů Ukrajině nepřibývá. Náboje docházejí. Jak je to
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dlouho, co mají Ukrajinci henty rakety s dostřelem až 300 km? Změnilo
se něco? Po pár rozstřílených letištích nebo budovách Rusové
přeskupili svoje síly a vše se vrátilo do starých kolejí.

Západní proruští kolaboranti v médiích také stále častěji zveřejňují
statistiky západní pomoci Ukrajině. Jsou to impozantní čísla. Kam se
hrabe Afghanistán nebo Irák. Západ prý do války na Ukrajině narval už
víc než 200 miliard dolarů. I v tom nejoptimističtějším případě jsou síly
na bojišti přinejmenším vyrovnané. To znamená, že Rusko také mohlo
do války nasypat 200 miliard dolarů? Nebo válčí mnohem levněji? Jak
to zní, když řeknu, že Rusko válčí proti dvěma stům miliardám dolarů a
„mongoloidní hordy“ to docela dobře zvládají?

Z grafů také zřetelně vyplývá, že ta pomoc klesá. Není divu… Když
přijede Sitting Ping do Moskvy, tak kvůli němu nemusejí uklízet
bezdomovecké stany, psí hovna a lakovat trávu na zeleno, jako to
dělali v San Francisku. Jestli v Rusku kdysi měli Potěmkinovské
vesnice, tak v USA teď mají Bidenovská města. Co se děje s naším
hospodářstvím a cenami energií, je zbytečné popisovat. Všichni to
zažíváme a od příštího roku to budeme zažívat ještě mnohem víc.

Na ukrajiské frontě se začaly objevovat i mrtvé vojačky. Průměrný věk
vojáka v ukrajinské armádě je přes čtyřicet let. V nekrolozích se běžně
objevují tankisté, kterým bylo přes padesát. Ukrajinská ofenzíva
nedosáhla ničeho a zachraňovat to oslavnými ódami na malé
předmostí za Dněprem v bažinaté a těžko prostupné krajině, je
naprosto zcestné.

Co se změnilo od loňského podzimu? Nic. Jen zemřelo strašně moc
lidí, ukrajinští uprchlíci mají stále menší důvod se vrátit domů,
ukrajinské dluhy jsou nesplatitelné… pro co se ještě válčí? Pro
univerzální evropské hodnoty? Pro které ale nestojí za to, rozjet
válečnou ekonomiku a nestojí za to, přerušit grýndýly?
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Válečné oběti je možné ospravedlnit, pokud zvítězíte. To pak vytesáte
pomníky z mramoru, napíšete tam, že ti mladí kluci umřeli za svobodu,
demokracii, za pravdu, za víru… Vždycky najdete nějakého pisálka
nebo filozofa, který to dobře okecá a zdůvodní. Uděláte tam věčný
oheň (z ruského plynu), postavíte tam čestnou stráž, budou tam jezdit
školní výlety a je to. Zemřely statisíce lidí, ale Ukrajina zvítězila…
Jenže ono to vypadá spíš naopak. V Rusku si udělají pomníky s
čestnou stráží a budou k nim jezdit ruské děti. Na Ukrajině se budou už
brzy ptát, jestli stálo za to prohrát, přijít o kus území, zadlužit se na sto
let a ještě obětovat statisíce mladých kluků (a teď už i děvčat), co měli
život před sebou.

A já se ptám všech těch, kteří nám spílali do kolaborantů… Jaké to je?
Jako to je, hnát do ztracených bitev mladé kluky? Jaké to je, opájet se
iluzemi o vítězství, které nepřijde? Jaké to je, věřit novinářům, že
Rusům dochází munice, vojáci i nafta, Putin už brzy umře a Rusko se
rozpadne? Jaké to je si potom ze dne na den přečíst, že Rusko se
nehroutí, není v izolaci a dokonce dosahuje hospodářského růstu?
Jako to je, posílat zbraně, aby mohlo umřít ještě víc Ukrajinců, aby to
ještě víc zdevastovalo zemi, aby se ještě chvíli udržovala iluze o
slabém Rusku bez podpory?

Jaké to je, zjistit, že vám majnstrýmoví intervjuci zase lhali? Jaké to je,
zjistit, že všichni to vojenští experti lhali také? Jaké to je, zjistit, že přes
všechny oslavné ódy se fronta prakticky nepohnula? Myslíte, že s
těmito hodnotami ještě někam dojdete? Že nám to zachrání
ekonomiku? Myslíte, že tohle lhaní vám bude ku prospěchu a můžete
na něm postavit budoucnost? Myslíte, že když řeknete, že Rusko je
izolované, tak se to stane? Myslíte, že zbožná přání, co jsou otcem
myšlenky, vám tuhle válku vyhrají?
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Zelenský už sám říká, že se bojí převratu… Ano, to mu celkem
pravděpodobně hrozí. Stejně tak je celkem pravděpodobné, že
Ukrajina se svých dluhů a závazků vůči Západu zbaví tím, že prostě
přejde na stranu Ruska. Je to totiž nejjednodušší možnost. Oni to tak
dělali celá staletí. Nejprve zuřivě válčili a pak prostě změnili prapor.
Myslíte, že tentokrát to bude jinak? Myslíte, že se Američané tentokrát
zachovají jinak než jak se zachovali v Afghanistánu? Myslíte, že prohra
v této válce bude něco hezkého? Myslíte, že tuto prohru ustojíte?
Myslíte, že nebudou padat státy i režimy?

A aby bylo celé tragédii učiněno zadost, Lipavský teď navrhne
zabavování ruského majetku u nás a vláda s tím souhlasí… Hodnoty
vole!

Já vím, budeme pro vás kolaboranti dál. A až se ukáže, že jsme měli
pravdu, budete nás nenávidět ještě víc.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle agentovné alespoň 350,- Kč, může
si na oplátku vyžádat knihy, trička nebo placky z nabídky.

Log in to post comments

Komentáře

.. jsem první..

.. zde, po kliknutí na ODPOVĚDĚT  na první koment  seriózní
komentáře k Vidlákovu článku, off-topic jak jste zvyklí..

Log in to post comments

Problém je, že se Česká republika ZARUČILA..
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.. za půjčky poskytnuté Ukrajině. Takže pokud má Vidlák pravdu, a
Ukrajina se dobrovolně rozpustí v Ruské federaci, tak dluhy zaplatíme
my. Sbohem ČEZ-e, Temelíne, Dukovany, sbohem Lesy České
republiky, sbohem České Dráhy, Budvare, snad o vás bude BlackRock
a Vanguard pečovat s péčí řádného hospodáře..

Log in to post comments

podle mého okolí

na vítězství Ukrajiny lidé moc nesázeli ani na začátku a taky si ho,
poté, co viděli ty nacistické symboly a tu a tam se dostali k hovoru s
těmi, kteří zde už řadu let pracují a pocházejí z Donbasu, ani nepřáli

Log in to post comments

Osobně soudím, že s vítězstvím Ukrajiny nepočítal nikdo z lidí..

.. co mají do čeho mluvit.

Americe se to hodilo z důvodu oslabení Ruska a Číny. Válka proti
Rusku a žádné pytle s mrtvými americkými vojáky, to je kšeft, co se
nedá odmítnout..

Čína, a nejen ona, se dnes zbavuje USD, a je potřeba ty brzy
bezcenné papírky vyměnit za něco hmotného, a pokud možno, i
vydělávajícího. Čína skupuje fabriky kvůli duševnímu vlastnictví, jako
například Volvo, a proč by americké investiční fondy nemohly skupovat
aktiva ve východní Evropě? Dokonce se v USA vyskytnuly seriózní
informace o tom, co všechno bude v České republice k mání a kolik je
třeba si na to připravit nul a jedniček. To je informace z veřejných
zdrojů, a zůstala bez povšimnutí, proč asi?

Jak by se to dalo zařídit? Třeba zadlužením České republiky natolik,
aby jí nic jiného nezbylo, než začít prodávat vše, co má u nás ještě
nějakou cenu, a co bude generovat příznivé kvartální výkazy pro
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akcionáře, ti to mají rádi..

Ještě si někdo myslí, že profesor Fiala, Markéta Pekarová Adamová,
Vystrčil a další jsou naprostí blbci? Nebo byli jen dobře zaplacení?

Log in to post comments

Potěmkinovy vesnice jsou mýtus..

.. Kníže Potěmkin dostal za úkol zalidnit území dnešního Doněcka,
Luganska, tedy Novoruska. Proč? Protože to území bylo vylidněné díky
otrokářským výpravám Krymských Tatarů. Odkud se asi braly
modrooké a blonďaté "ozdoby" muslimských harémů? To byla
Slovanská děvčata unesená tu Krymskými Tatary, tu zrádnými kozáky z
Bender (město v dnešní Moldávii).

Až vojáci Kateřiny Veliké zpacifikovali Krymské Tatary a "Benderovce"
natolik, aby bylo možno vylidněnou zemi znovu osídlit a kolonizovat.

Vypálené a opuštěné vesnice po jejich vyplenění a vybití příliš starých
a příliš mladých obyvatel (nevhodných k prodeji na otrokářském trhu)
bylo třeba obnovit. Takže Potěmkinovy vesnice nebyly kulisy pro
Carevnu, ale prefabrikované stavby, kdy každý řemeslník dělat totéž do
zblbnutí a tím pádem mu výrazně stoupala produktivita práce. 

Mýtus o Potěmkinových vesnicích rozšířili pruští důstojníci a
diplomaté..

Log in to post comments

Přečetl jsem si poctivě

nejen dnešní Vidlákův "referát", ale i názory vyjádřené v diskusi. Jsem
nabitý emocemi, nadšením i vztekem. Tak mě to rozrušilo, že nejsem
schopen se nějak smysluplně vyjádřit. Také nemá smysl nějak víc
rozvádět to, co jste tady moc hezky napsali a přihazovat další a další
důkazy o zločinnosti a neschopnosti naší vlády i vlád členských států
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NATO. Ale neodpustím si poznámku - buržoazie opět potvrdila učení
klasiků, že to ona je příčinou bídy, zla a válek. A že chce-li se lidstvo
mít lépe, žít důstojně a v míru, musí kapitalismus vymýtit s jeho
podstatou. Není kompromisu!

Současnou situaci doma i ve světě, kterou tu i onde lidé popisují jako
šílenství a katastrofu, svěřují se, že mají strach z bídy, války a dokonce
konce světa, nezpůsobila Kuba, KLDR, Vietnam nebo Bělorusko,
nezpůsobili ji ani indiáni v Amazonii, ani křováci v Africe. Nezpůsobili ji
soustružníci, zedníci, učitelé, lékaři, pekaři, pokladní ani uklízečky.
Nejsou na vině komunisté, ale buržoazie a bez výjimky státy
kapitalistické. Státy, jejichž součástí jsme se chtěli a bohužel stali i my.

Obávám se, že příští revoluce už sametová nebude, ale bude to krvavé
povstání nasraných občanů!

Log in to post comments

Hnát do "masomlejnu"

nejen mladé kluky, ale i holky je zhovadilost. Ten zbytek článku je fajn,
docela přesný popis situace, ale je si třeba uvědomit, že nacismus je
na Ukrajině v latentní a občas i zjevné formě zakořeněn už od doby
před první světovou.  Ty známé židovské pogromy se odehrávaly taky
(a zdá se že i častěji) na Ukrajině.

Car Putin to vnímá a uvědomuje si, že kdyby teď přistoupil na nějaké
příměří, bude stejná situace pokračovat za několik let. Ukrajina se bude
pokoušet získat zpět rusky mluvící regiony, Krym atd. Rozbitá,
zadlužená země, ze které utekla skoro třetina obyvatel.

Co s tím? Asi to nechat "vyhnít." USA se bude zajímat o snadnější
rozfoukávání sporů někde jinde, zbrojní průmysl a bankovnictví
budou vzkvétat  Ukrajinci budou umírat. Rusové taky, ale méně.
Válečná technika udělá ještě větší pokrok než dnes. Nic veselého. 
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A v té atmosféře chceme řešit Green Deal, Transgender atd.? 

Patříme přece na Západ ne? Kdo si myslí, že ne, je zrádce! Nebo je
to jinak?

Log in to post comments

Ve válkách vždy umírá výkvět národa..

.. zřejmě to je něčí záměr. Zbavit se testosteronem nabušených
mladých Alfasamců, aby zbyly ženy i na poddajné kriply, co se nebouří
a poslouchají vrchnost. Možná že i proto od dob Antiky jako lidstvo
hloupneme. 

Vždy si vzpomenu na Maršála (hrál ho Zdeněk Štěpánek): " Člověče,
vždyť teprve krev padlých hrdinů dělá z kusu hlíny VLAST!"

Log in to post comments

Alfasamci děti nerodí, často ani nevychovávají..

.. oni je "jen" PLODÍ. Hodně tuctových chlapů by se divilo, kdyby věděli,
kdo je vlastně biologickým otcem jejich dětí. Samy ženy říkají, že 80%
mužů je neatraktivních..

A Maršálové? Ti potřebují hlavně kanonenfutr.

Log in to post comments

,myslím,

že  ti tzv. alfa samci, tedy lidé násilní a bojovní nejsou přitažliví pro
nikoho, kdo má běžné seběvědomí, jen pro nějaké chudinky. já mám
psy, jednou v životě jsem měla rodilého alfa psa a musím říci, že kdyby
takto měli vypadat i alfa lidé, bylo by to báječné, milí, laskaví, slabším
uhnul, ale když bylo třeba, postavil se přesile a měl silný respekti i mezi
podstatně většími psy i mezi rváči, a stačilo mu málo, jen se podívat
případně štěknout.  ale i vaši alfa samci lidští jsou strůjci násilí a 
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možná se vám doneslo, že mezi ženami není příznivkyň násilí
mnoho..tolik k jejich obecné přitažlivosti. nepleťte si alfa samce s muži
se sexappaelem, hravými, vtipnými a v kritické situaci většinou i
zbabělými, nicméně extrémně přitažlivými v bězné době. takže takto
jsem to vypozorovala já. možná blbě.

Log in to post comments

Neatraktivní, ale spolehlivý…

Neatraktivní, ale spolehlivý a pracovitý muž je to, co je třeba k založení
funkční rodiny. Málokdy to bývá alfa.

Ženy si to většinou uvědomují a hledají v nižších poličkách. Pokud je to
dítě kukaččí, je spíše potomkem profesionálního hezouna, který ovšem
zdaleka nemusí být alfa. Spíš pábitel a sexuální loudil.  

Log in to post comments

„Jestli v Rusku kdysi měli…

„Jestli v Rusku kdysi měli Potěmkinovské vesnice, tak v USA teď mají
Bidenovská města.“

... teď tam mají Bidetova města u řitního otvoru

„Myslíte, že zbožná přání, co jsou otcem myšlenky, vám tuhle válku
vyhrají?“

Ano, Zastrčil je stále přesvědčený, že teď vyhraje nad Ruskem a
potom potáhne na Čínu.

Putin se liší od amerických neoconů nebo našich hurápatriotů v
tom, že si je dobře vědom toho, že Rusko teprve pouze nabírá na
síle.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
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kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.5 (68 hlasů)

Log in to post comments

Evropské hodnoty

jsou dobré jen pro vládní kokoty.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.8 (49 hlasů)

Log in to post comments

🤭

😁😁😁

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 5 (4 hlasů)

Log in to post comments

Ono Ukrajincům ani jiná možnost nezbude.
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Ten skvělý západ jim nepomáhá zadarmo. Hotové peníze jsou půjčky a
na zbraně a materiální podporu dostanou Ukrajinci účet, který západ
bude chtít vyrovnat.

Samozřejmě Ukrajinci nebudou mít z čeho.

Jedinná možnost pro ně bude stát se opět součástí Ruska, a pak na
západní pohledávky z ukrajinského dobrodružství už Rusko s chutí
udělá dlouhý nos. ;o)

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.2 (26 hlasů)

Log in to post comments

Konec lánů v Čechách a na Moravě

Naši vládci přijali befel EU o zrušení lánů zemědělských plodin a návrat
k feudálnímu zemědělství.

Pokud bude málo potravin, a to bude, všechno si přece koupíme od
našich spojenců a přátel.

Evidentně bude Ukrarusko splácet své dluhy tou Černobylskou
dobrotou. 

Fijalovic kmotři koupí za 10 a prodaj v čecholandu za 100!

Nám prodávat a splácet budou, protože takovéhle blbce a šmejdy
nenajdou už ani v Africe. 

Tam somráka Fijalskoka nepustili ani za vrata a hnali ho jak prašivýho
křesťana!
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ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.6 (14 hlasů)

Log in to post comments

Hagibor je pro ně

Na Hagiboru místa dost. Ať si je tam přece vezmou, když jim pomohli k
obnovení moci nad Československem a Českou republikou.

Daně tady neplatili, co chtěj dostat zpět? 

Dejte jim střechu nad hlavou a najíst. Křesťané to kdysi dělávali. Proč
by nemohli pomoci Hagiboři?

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.6 (9 hlasů)

Log in to post comments

Pro Miloše von Berna.

https://iuhli.cz/vetrniky-srazily-giganta-na-kolena-na-zachranu-jdou-
stovky-miliard/

Německá energetická skupina Siemens Energy, která se ocitla v
problémech, využije záchranný plán v hodnotě 15 miliard eur (bezmála
367 miliard Kč). Německá vláda z toho poskytne takzvané protizáruky
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na 7,5 miliardy eur, informovalo ministerstvo hospodářství. Záchranný
balík vláda týdny vyjednávala se soukromými bankami a dalšími
stranami. S finančními problémy se Siemens Energy potýká zejména
ve své divizi větrných elektráren.

Dohoda ukončuje několikatýdenní jednání o tom, jak pomoci výrobci,
který uvedl, že potřebuje finanční zázemí, aby mohl získat nové
rozsáhlé zakázky na přenosové sítě a plynové turbíny. Zatímco tyto
divize jsou ziskové, ztráty divize větrných turbín Gamesa zatěžují
rozvahu firmy.

Pan Miloš nám jistě vysvětlí, proč krachuje špičková firma, zabývající
se výrobou protěžovaných zařízení, sloužících k výrobě obnovitelných
zdrojů energie.

Průměrný počet slepic: 4.7 (23 hlasů)

Log in to post comments

https://neviditelnypes…

https://neviditelnypes.lidovky.cz/ekonomika/nemecko-potize-plynovych-
premiantu.A130520_110453_p_ekonomika_wag

Poblíž bavorského Vohburgu se nachází dvě ze stávající generace
technologicky nejpokročilejších plynových elektráren. Nedávno je chtěl
provozovatel odstavit. Proč?

V souladu s (nejenom) německou platnou legislativou je elektřina z
OZE přednostně a povinně vykupována od výrobců za úředně
stanovené ceny, tj. de facto mimo standardní tržní a obchodní
mechanismy, což se mimo jiné projevuje nárůstem cen elektřiny pro
koncové spotřebitele v důsledku zvyšujícího se příspěvku na OZE.
Vzhledem k zmiňovanému výkonu OZE lze v příznivých klimatických
podmínkách zaznamenat vysokou výrobu, kterou lze v elektrizační
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soustavě uplatnit pouze při souběžném snižování výkonu jiných zdrojů
pracujících v pološpičkové části denního diagramu, včetně plynových
elektráren.

Z pohledu síťového operátora by bylo odstavení plynových zdrojů v
Bavorsku velmi nepříjemné, protože jejich provozní flexibilita umožňuje
vyrovnávat kolísavou a klimaticky závislou výrobu OZE a je základem
systému jejich zálohování. Nicméně síťový operátor samozřejmě
nemůže nutit vlastníka provozovat elektrárnu, kterou sice nezbytně
potřebuje pro udržení funkčnosti a stability sítě, avšak která není pro
vlastníka rentabilní. Podle dostupných údajů oba bloky Irsching 4 a 5
pracovaly v loňském roce méně než 2000 hodin, přičemž projektové
kalkulace předpokládaly 4000 – 5000 hodin.

Síťovému operátorovi Tennet se tedy s podporou Bundesnetzagentur
podařilo vyvléci hlavu z oprátky, ovšem nebylo to zadarmo. Podle
dohody se bude podílet na úhradě fixních nákladů bloků Irsching 4 a 5,
což při odpovídajícím nastavení výše úhrady může vyřešit problém
provozovatele s provozem bloků pracujících pouhých dva tisíce hodin
ročně, navíc s velmi reálnou perspektivou ještě dalšího poklesu ročního
koeficientu využití. V německém tisku se hovoří o předpokládaných
nákladech ve výši "dvouciferné milionové částky na každý blok ročně".
Z pohledu koncového spotřebitele to však ve svém důsledku znamená
pouze jediné – příslušné náklady se dříve či později promítnou do
zvýšení ceny elektřiny.

Zkrátím to. Tento odkaz je z roku 2013 kdy Německo bralo levný plyn
z Ruska. I tehdy byla elektřina z plynových elektráren drahá, proto že
se povinně používala jen tehdy, pokud nefoukal vítr a nesvítilo slunce
což znamenalo zvýšené náklady na amortizaci.

Němci to vyřešili tak že zadotovali i elektřinu z plynových elektráren.
Proto se firmě Simens vyplatí vyrábět zařízení pro plynové elektrárny.
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Problémy vysvětluje ministr hospodářství Habeck takto

«Der Konzern hat ein Problem, das entstanden ist durch die
Übernahme der spanischen Firma Gamesa, fehlerhafte Windturbinen,
die dann wiederum den Konzern, der ja sonst kerngesund dasteht und
volle Auftragsbücher hat, in eine Schieflage gebracht hat»

 Koncern má problém, který vznikl převzetím španělské společnosti
Gamesa s vadnými větrnými turbínami, které ve svém důsledku
přivedly skupinu, která je jinak ve velmi dobrém zdravotním stavu a má
plné knihy objednávek, do potíží.

Více viz Hilfspaket: Staatliche Garantien für Siemens Energy -
Podpůrný balíček: Státní záruky pro Siemens Energy

Zde můžete najít data o rozvoji větrné energetiky v Německu:
 Windenergie in Deutschland - Zahlen und Fakten

Log in to post comments

Jenom Blbeček si může myslet, že porazí Rusko

" .... Vojenští analytici typu Visingr nebo Petrla na to ještě nepřišli a
pořád věří v zázračný obrat, .... "
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Jenom profesůrek  Blbeček  s falešnýma  brejličkama  a  sebranka
kolem něj  si můžou myslet, že porazí Rusko, jadernou super velmoc. 
 Stále nemůžu uvěřit tomu, že  někdo je tak blbej. Jenže ona to asi
nebude  jen hloupost, nadutost a arogance. Že by plnění
nějakého zadání, úkolu od cizáků  ?    (   
https://cs.wikipedia.org/wiki/Vlastizrada  )

V souladu s tím, že  porážka Ruska jsou výplody chorých mozků  
jsou   i analýzy MAP1837  a MAP1836  (  www.michalapetr.com  )   kde
se mimo jiné píše, že USA začínají ohledně porážky Ruska měnit kurz
o 180 stupňů. 

Jen doufám, že po  válce  budou  všechny válečné zločiny  důkladně
vyšetřeny a zločinci důsledně potrestáni. 

Log in to post comments

POCHYTAT V NĚMECKU SILNÉ UKRAJINCE,

PLÁN OBERSTA NATO RODERICHA KIESEWETTERA –
POCHYTAT V NĚMECKU SILNÉ UKRAJINCE, ZFORMOVAT Z NICH
7 DIVIZÍ, A POSLAT JE NA PUTINA!

Německý poslanec Roderich Kiesewetter, (CDU), který po oslnivé
kariéře ve vysokých štábních funkcích na belgickém hlavním velitelství
NATO pověsil uniformu plukovníka Bundeswehru na věšák, a pustil se
do politiky, přes víkend vymyslel, jak porazit Putina!

Oberst Kiesewetter vyhlásil, že nechápe, proč se fyzicky zdatní
Ukrajinci schovávají v Německu a vyhýbají službě na frontě. Mnozí
Ukrajinci, řekl Oberst Kiesewetter, které v Německu vidíme, na mně
působí dojmem, že jsou silní, a dalo by se z nich snadno zformovat 8
až 10 divizí, které Kyjevu nyní zoufale chybí!
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Podle údajů Eurostatu se na území EU nyní oficiálně skrývá před
vojenskou službou v jednotkách kyjevské soldatesky 650 tisíc
ukrajinských mužů ve věku 18-64 let. Podle údajů Die Welt v
Německu na každé 2 oficiální skryté Ukrajince připadá další 1
neoficiálně skrytý. Celkem 1 milion Ukrajinců se tak podle těchto údajů
skrývá před svou vlastní vládou na území EU. Jen letos tajná služba
SBU zadržela při pokusu o ilegální překročení hranice z Ukrajiny do EU
21 113 mužů, a dalších 19 740 dezertérů bylo sice odhaleno a
identifikováno, ale útěk se jim zdařil.

Na Ukrajině se podle všeho schovávají před odvodem do armády
miliony mužů. Podle BBC, jen v Oděse existuje organizovaná
skupina 30 tisíc dobrovolníků, kteří pomáhají Ukrajincům se
skrývat před mobilizací. Řada ukrajinských majitelů továren
potvrdila britskému tisku, že Ukrajinci přestali chodit do práce, a
raději se skrývají, aby si pro ně do zaměstnání nepřišla
Zelenského rekrutační komanda….

20. listopadu 2023👉 @cz24news
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Jak utopit ministra Rakušana...

Jak utopit ministra Rakušana aneb Konec pošty v Čechách.

ČESKO: Jak zachránit Českou poštu, která ještě v roce 2017
pracovala s plusovým rozpočtem 110 milionů, a pak, světe div se,
spadla do neřešitelných dluhů. Ocitla se tak, předpokládám, v
předprivatizačním procesu řízeného chudnutí, zneschopňování,
kulačení, aby mohla být předána do privátních rukou za co
nejmenší peníze. Ostatně podobně probíhala privatizace v
devadesátých letech.

20. listopadu 2023👉 @cz24news
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jeden příklad z doktorů a inženýrů

Obligátně plzeňská krimidrbna:

https://www.krimi-plzen.cz/a/prilepek/

No - tím je celkem jasné, proč se sem doktoři a inženýři z jihu a
východu moc nehrnou. Ti, co mají titul, tak ho mají často od nás a
tudáž vědí, proč se jim sem nechce. A ti, co se jim sem chtělo, už
zjistili, že to tu není žádné terno a poslali tuhle informaci dál, než se
stihli ze zoufalství naložit do lihu.
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